
Országgyű lés

Irománysz zm: t/ ( 42.4,2
QRSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ ,
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség Érkezett : 2007 OKT 2 90

Képviselőcsoportja
Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Tűzvédelem - de milyen áron?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Bajnai Gordon Önkormányzati és Területfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Békési Köztestületi Önkéntes Tűzoltók területvállalási kérelmével kapcsolatos ez évi
szomorú küzdelem lassan a vége felé közeledik . Bár az érintettek még nem kaptak íráso s
eredményt az őket érintő döntésről tudható, hogy területvállalási kérelmük negatív
elbírálásban részesült . Az utóbbi időben több internetes fórumon is olyan adatok láttak
napvilágot, amelyek mind rám, mind pedig a békési tűzoltókra a meglepetés erejével hatottak .
A http :l/www .vedelem .hu/?pageid=hirek reszletek&hirazon=196 - linken található táblázat forrása
ugyan ismeretlen, mégis több kérdést felvet . Ugyanis a békési tűzoltóság esetében sem a védend ő
személyek, sem a védendő települések száma nem felel meg az itt leírtaknak . Az üggyel kapcsolatos
kérdéseimre adott válaszok arra engednek következtetni, hogy azok a források, amelyek alapján a
területvállalási kérelem elutasítása megszületett, nem egészen helytállóak . Békés város lakosság a
önmagában 22 ezer fő , a védendő települések teljes lélekszáma pedig meghaladja a 25 ezer f ő t .
Érdemesnek tartom megemlíteni, hogy minden ellenkező állítással szemben Bélmegyer és Tarhos
települések igenis fehér foltként vannak jelen a megye tűzvédelmében . Ezeket ugyanis valóba n
lehetetlen elérni a törvényben megszabott határid őn belül egy fecskend ővel vagy vízhordóva l
Békéscsabáról . Megdöbbentett az is, hogy a vonulási távolság Békés és Békéscsaba között 9 km-be n
lett lefektetve . Ez még abban az esetben sem állja meg a helyét, amennyiben a Békés-tábla gyulladna
ki . A két tűzoltóság közötti távolság 15km . A békési t űzoltókat képviselő őri Zoltán elmondta, hog y
kérelmüket szabályosan, a megfelelő helyekre, időben adták le, amit a levelekkel illetve az azokhoz
csatolt tértivevényekkel is alá tud támasztani . A fentiekben csak röviden elmondottak véleménye m
szerint aggodalomra adnak okot, amikor jelen esetben, 25 ezer ember t űzvédelmét érint ő döntés
hátterét vizsgáljuk .



Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen adatok illetve források alapján hozta meg döntését ?

Tekintettel az elmondottakra kit terhel a jövőben a felelősség, ha Békésen, Tarhoson vag y

Bélmegyeren a törvényben meghatározott beavatkozási id őn túl érkeznek ki a békéscsaba i

tűzoltók?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . október 29 .

Erdős Norbert
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